

日本问题研究

目次

【政治研究】

- 安倍政府对美政策及其对当前中日关系的影响 陈友骏, 王星澳 (1)
非传统安全视域下的日本对非洲卫生健康外交 王一晨 (18)

【经济研究】

- 日本双循环发展格局的经验及对中国的启示 张乃丽, 李明洋, 封璐瑶 (27)
日本产业政策研究的深层结构及其对中国的启示 孙晓冬 (39)

【文化研究】

- 日本文学中的女性隐喻及其社会文化内涵
——基于认知社会语言学视角 韩 涛 (47)
日本“国家品牌化”战略建构路径及效果 刘青梅 (55)

【哲学研究】

- 道家思想对汤川秀树的影响 路高学 (64)
战后日本“神道教”的演变与国民信仰的变化 殷晨曦 (72)

编辑电子信箱

王雅坤: 1179143758@qq.com

孙 丽: sunli803@163.com

刘俊华: 15076277585@139.com

特邀英文编辑: 郭书彩

网络地址: <http://rbwtjy.hbu.cn>

公共邮箱: rbwt@hbu.cn

Contents

An Analysis of Abe Administration's Policy Towards the United States and Its

Influence on Sino-Japanese Relations CHEN You-jun, WANG Xing-ao(1)

Japan's Health Diplomacy Towards Africa from the Perspective of Non-Traditional Security

..... WANG Yi-chen(18)

The Experience of Japan's Dual Cycle Development Pattern and Its Implications for China

..... ZHANG Nai-li, LI Ming-yang, FENG Lu-yao(27)

The Structure of Japanese Industrial Policy Research and Its Implications for China

..... SUN Xiao-dong(39)

Female Metaphor in Japanese Literature and Its Social and Cultural Connotation

——From the Perspective of Cognitive Sociolinguistics

..... HAN Tao(47)

The Strategy of "National Branding" in Japan: Construction Path and Effect

..... LIU Qing-mei(55)

The Influence of Daoism on Physicist Hideki Yukawa

..... LU Gao-xue(64)

The Evolution of Shinto and the Change of National Belief in Postwar Japan

..... YIN Chen-xi(72)